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In 2021 heeft de provincie Noord-Holland de gemeente ontheffing verleend voor
het Bijzonder Provinciaal Landschap (BPL) en landelijk gebied, voor de
ontwikkeling van het beoogde nieuwe sportpark op het IJsbaanterrein in Wormer.
Deze ontheffing verloopt in januari 2025. De gemeente heeft daarom een nieuw
verzoek bij de provincie ingediend.

Het verzoek bestaat uit een ontheffing voor BPL en landelijk gebied en
ontgrenzing van het stiltegebied. Het gaat om een complex verzoek waarover de
gemeente in gesprek is met de provincie. Vanuit provinciale regelgeving moet
worden aangetoond hoe de plannen zich verhouden tot het stiltegebied, het
Bijzonder Provinciaal Landschap (BPL) en het landelijk gebied. Hierbij moet ook
worden aangetoond of er alternatieven zijn om het stiltegebied te ontlasten. De
gemeente heeft daarom een aantal opties onderzocht. 

Opties/alternatieven 

Het huidige plan is om 10 tennisvelden en 4 buiten padelbanen op het
ijsbaanterrein te realiseren. Er zijn andere opties op het ijsbaanterrein onderzocht
en er is gekeken naar andere locaties. Hierbij is gekeken wat deze opties
betekenen voor het geluid, het landschap en voor de financiën. De gemeente
komt tot de conclusie dat het oorspronkelijke plan de beste optie is, maar dan
met 8 in plaats van 10 tennisbanen. 

Als alternatieve optie is onder meer gekeken naar het realiseren van een padelhal
op de locaties van WSV, de Spatterstraat en bij het IJsbaanterrein. Ook is er
gekeken naar of er een geluidswal moet worden geplaatst en welke gevolgen dit
heeft voor geluid en landschap. Hieruit is gebleken dat een padelhal op een
andere plaats niet kostenneutraal kan worden gerealiseerd, waardoor deze opties
afvallen omdat ze niet aan deze eis voldoen. Het plaatsen van een geluidswal is
beter tegen geluidsoverlast maar heeft nadelige gevolgen voor het landschap,
daarom gaat hier niet de voorkeur naar uit. Wel wordt het aantal tennisbanen
teruggebracht van 10 naar 8, waarbij een eventuele extra baan nog wordt
onderzocht. Deze optie is wel nadelig voor het stiltegebied, maar omdat er op het
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perceel al een aantal jaren een sportbestemming ligt waar bebouwing en
activiteiten zijn toegestaan, vindt de gemeente het gerechtvaardigd om het
stiltegebied voor dit doeleind te ontgrenzen. Dit besluit is echter aan de provincie.
De provincie aangegeven dat ze medio volgend jaar met een reactie komen. Tot
die tijd blijft de gemeente onderzoeken wat de meest kansrijke optie is en worden
plannen verder uitgewerkt. De provincie heeft aangegeven dat ze positief zijn
over het project en de aanpak, maar moet de aanvraag inhoudelijk nog
behandelen.

Overleg tennisverenigingen

Daarnaast onderzoekt de gemeente de mogelijkheid om toch 9 banen te
realiseren, vanwege de belangen van de tennisverenigingen, het
verenigingsleven in het dorp, de geplande nieuwbouwwoningen en omdat een
nieuwe sportaccommodatie nieuwe leden aantrekt. 
Het college vindt behoud en ontwikkeling van sport heel belangrijk, omdat sport
en beweging sociale banden versterkt en bijdraagt aan de leefbaarheid in
Wormer. Het onderzoeken en mogelijk realiseren van een 9e tennisbaan heeft
geen gevolgen voor de doorlooptijd van het project. De gemeente is daarnaast
met de tennisverenigingen in gesprek om te kijken naar tijdelijke mogelijkheden
en alternatieven voor het laten doorgaan van de sportactiviteiten totdat de
beoogde nieuwbouw is afgerond.


